
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas októbra 2023 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Najväčšou udalosťou mesiaca a aj roka bolo odovzdanie novej priemyselnej haly, ktorej 

odovzdávania sa zúčastnila aj predsedníčka. Rada ju preto poverila spracovaním článku na titulnú 

stranu. Od mesta dostala redakcia žiadosť o uverejnení článkov z projektového oddelenia o štyroch 

aktivitách, ktoré súviseli s projektom výstavby haly a tiež sú októbrom ukončené. Rada schválila 

vyhradenie dvoch strán. Trojbojári sa stali majstrami sveta, mesto začalo s asfaltovaním 

i prestavbou križovatky pri gymnáziu a revitalizáciou ihriska v parku. Články spracuje 

predsedníčka. Pani Cíferová požiadala o možnosť spracovať tému mesiaca úcty k starším, kedy sa 

počas októbra realizovalo viacero súvisiacich podujatí. Tiež navrhla spracovať tému brigády na 

hrade, s čím rada súhlasila bez pripomienok. Pani Tóthová navrhla uverejniť príspevok o podujatí 

miestneho speváckeho spolku v kostole, ktorý aj spracuje.   

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 



Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy. Obsahová náplň bola schválená bez pripomienok. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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